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PROTOKÓŁ Nr 27/09 
posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 17 marca 2009 r. w godz. od 1500 do 1550 w sali nr 146 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 
 
Obecni członkowie Komisji: 
1/ Mieczysława Gajewska – przewodnicząca Komisji,  
2/ Waldemar Brzeziński – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Mieczysław Jurewicz, 
4/ Stanisław Kulikowski, 
5/ Andrzej Matusiewicz, 
6/ Anna Ruszewska, 
7/ Ewa Sidorek. 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Marek Buczyński – zastępca prezydenta, 
2/ Teresa Karpowicz – inspektor w Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Mieczysława Gajewska, która powitała 
zebranych i zapytała o uwagi do porządku posiedzenia.  
 Uwag nie wniesiono, wobec czego został przyjęty następujący porządek 
posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 26/09 z dnia 19 lutego 2009 r. posiedzenia 
Komisji O światy i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu  
wynagradzania nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych 
oraz placówki opiekuńczo-wychowawczej i ośrodka adopcyjno-
opiekuńczego, prowadzonych przez Miasto Suwałki.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie kryteriów i trybu 
przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego 
funduszu nagród. 

4. Informacja z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk  
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego w 2008 r. 

5. Wolne wnioski. 
 
 
Ad pkt . 1. 
Przyjęcie protokołu nr 26/09 posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania  
z dnia 19 lutego 2009 r.   
 
Mieczysława Gajewska zapytała o uwagi do ww. protokołu.  
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Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeŜeń, wobec czego przewodnicząca 
Komisji stwierdziła, Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję.  
 
 
Ad pkt . 2.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu  
wynagradzania nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych oraz 
placówki opiekuńczo-wychowawczej i ośrodka adopcyjno-opiekuńczego, 
prowadzonych przez Miasto Suwałki.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Andrzej Matusiewicz – do Regulaminu .... wprowadzono kolejne kryterium 
przyznawania dodatku motywacyjnego, jakim jest prowadzenie dziennika 
elektronicznego. W związku z tym, jak wygląda wyposaŜenie pokoi 
nauczycielskich w komputery oraz stan posiadania ich przez rodziców uczniów? 
 
Marek Buczyński odpowiedział, Ŝe nie dysponuje taką informacją, aczkolwiek 
w niektórych szkołach juŜ od dwóch lat funkcjonuje system dzienników 
elektronicznych, które cieszą się dobrą opinią wśród nauczycieli i rodziców. To 
kryterium jest jednym z wielu narzędzi, dzięki któremu rodzice mogą na bieŜąco 
śledzić postępy w nauce swoich dzieci. Ponadto przedstawiciele związków 
zawodowych pochlebnie wypowiedzieli się na temat wprowadzenia do 
Regulaminu... ww kryterium.  
 
Andrzej Matusiewicz zwrócił uwagę, Ŝe wprowadzenie powyŜszego kryterium 
do Regulaminu... wywoła pośród nauczycieli dyskusje na temat tego, kto ma go 
prowadzić, w jakim zakresie i jak często uzupełniać. Prowadzenie dziennika 
spowoduje odsunięcie nauczycieli od wypełniania podstawowych obowiązków. 
Ponadto naleŜy wziąć pod uwagę fakt, Ŝe nie wszystkie rodziny są zamoŜne  
i mają w domu komputer. W związku z powyŜszym zgłosił wniosek, aby  
w Regulaminie... , rozdziale „Dodatek motywacyjny” w § 4 ust. 6 pkt. 1 
wykreślić lit. g) „prowadzenie dziennika elektronicznego”.   
 
 
Głosowanie nad powyŜszym wnioskiem: 
za przyjęciem wniosku glosował  - 1 radny, 
przeciw      - 2 radnych, 
wstrzymało się od głosu    - 4 radnych. 
Wniosek nie został przyjęty. 
 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 5 radnych, 
przeciw      - 1, 
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wstrzymał się od głosu    - 0. 
 
Komisja Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu  

17 marca 2009 r., pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Regulaminu  wynagradzania nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek 
oświatowych oraz placówki opiekuńczo-wychowawczej i ośrodka adopcyjno-
opiekuńczego, prowadzonych przez Miasto Suwałki.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 
Ad pkt . 3.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie kryteriów i trybu 
przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego funduszu 
nagród. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Marek Buczyński poinformował, Ŝe w dniu dzisiejszym wpłynęły pozytywne 
opinie dotyczące powyŜszego projektu uchwały od dwóch nauczycielskich 
związków zawodowych i o tą informację zostanie uzupełnione uzasadnienie do 
projektu uchwały w materiałach sesyjnych. 
 

Członkowie Komisji nie mieli pytań do projektu uchwały wobec czego 
przystąpili do głosowania.  
 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 6 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymało się od głosu    - 0. 
Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. 
 

Komisja Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  
w dniu 17 marca 2009 r., pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego 
funduszu nagród. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 4.  
Informacja z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego w 2008 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Członkowie Komisji nie mieli pytań do przedłoŜonej Informacji. 
 
 
Ad pkt . 5.  
Wolne wnioski. 
 
Ewa Sidorek nadmieniła, Ŝe dotarły do niej uwagi na temat słabego przebiegu 
informacji na temat rekrutacji do szkół ponadgimnazjalnych. 
 
Marek Buczyński – zgodnie z zarządzeniem Kuratora Oświaty rekrutacja do 
szkół ponadgimnazjalnych rozpoczęła się od 17 lutego br. i techniczne sprawy z 
nią związane są pod kontrolą.  
 
Anna Ruszewska zapytała, czy Miasto współpracowało z organizacjami 
pozarządowymi w procesie pozyskiwania funduszy z programów unijnych? 
 
Marek Buczyński oznajmił, Ŝe na powyŜsze pytanie przygotuje pisemną 
odpowiedź.  
 
Mieczysław Jurewicz nawiązał do sprawy związanej ze zmianą nazwy Zespołu 
Szkół nr 6 im. Karola Brzostowskiego w Suwałkach, która w ubiegłym roku 
była omawiana na grudniowym posiedzeniu Komisji. W związku z tym, Ŝe  
w tej sprawie nie zapadły Ŝadne decyzje, a pani ElŜbieta Boniszewska, dyrektor 
Zespół Szkół nr 6, wystąpiła do przewodniczącego Rady z ustnym wnioskiem, 
aby Rada Miejska, bądź Komisja Oświaty i Wychowania przejęła inicjatywę 
dotyczącą zmiany nazwy szkoły na „Zespół Szkół Technicznych nr 2 w Suwałkach”. 
Zgodnie z art.37 ust.1 Statutu Miasta Suwałk z inicjatywą podjęcia określonej 
uchwały mogą wystąpić radni, przewodniczący Rady, prezydent, komisja Rady, 
klub radnych oraz mieszkańcy miasta. 
 
Marek Buczyński przypomniał, Ŝe w połowie grudnia ubiegłego roku odbyło 
się spotkanie z udziałem dyrekcji Zespołu Szkół nr 6 oraz Zespołu Szkół 
Technicznych. Dyrekcja Zespołu Szkół Technicznych jednoznacznie odrzuciła 
propozycję zmiany nazwy swojej szkoły na „Zespół Szkół Technicznych nr 1”.  
 
Mieczysław Jurewicz stwierdził, Ŝe Komisja w powyŜszej sprawie powinna 
zająć ostateczne stanowisko, dlatego zgłosił wniosek: „czy Komisja Oświaty 
 i Wychowania przejmie inicjatywę uchwałodawczą pani dyrektor Zespołu Szkół 
nr 6 W Suwałkach w sprawie nadania tej szkole nazwy „Zespół Szkół 
Technicznych nr 2 w Suwałkach”. 
 

Głosowanie nad wnioskiem Mieczysława Jurewicza, czy Komisja 
Oświaty i Wychowania przejmie inicjatywę uchwałodawczą w sprawie zmiany 
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nazwy Zespołu Szkół nr 6 im. Karola Brzostowskiego w Suwałkach na „Zespół 
Szkół Technicznych nr 2 w Suwałkach”.  
za przyjęciem wniosku głosowało  - 0, 
przeciw       - 7 radnych, 
wstrzymał się     - 0. 
 
Wniosek nie został przyjęty. 
 
Mieczysław Jurewicz nadmienił, pani ElŜbieta Boniszewska – dyrektor 
Zespołu Szkół nr 6 im. Karola Brzostowskiego w Suwałkach o podjętych przez 
członków Komisji decyzjach w sprawie zmiany nazwy ww. szkoły, zostanie 
poinformowana na piśmie.  
Pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
(Pismo Zastępcy Prezydenta Marka Buczyńskiego znak: O.4317-4/16/09 z dnia 
2 marca 2009 r. dotyczące odpowiedzi udzielonej panu Mieczysławowi 
Jasińskiemu – Przewodniczącemu Rady Rodziców Zespołu Szkół nr 6 i. Karola 
Brzostowskiego w Suwałkach sprawie zmiany nazwy tego Zespołu stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu). 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Oświaty i Wychowania 
  Rady Miejskiej w Suwałkach 
     

          Mieczysława Gajewska 
Katarzyna Gałazin 
      
Podinspektor  w Biurze Rady Miejskiej    
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


